
Referat af bestyrelsesmøde i Folkebo, afdeling 2. – a oldt den 16. august 2023 

Til stede var Jan Moosmand, Anne-Marie B. Johansen, Niels Fabricius samt suppleant Thor-
ben Thyreborg. 

Jan Moosmand bød som formand velkommen og indbød l deling af oplevelser siden sidste 
møde under punktet:  

Siden sidst: Ingen havde noget. 

Hækkeklipning: Alle hækkene er blevet klippet i højden 190 cm, hvilket giver en udfordring i 
forholde l beboerne i afd. 1, hvis haver støder op l hækkene. Jan drø er de e med 
formanden i afd. 1. Næste hækkeklipning påbegyndes i uge 38. 

Den frem dige hækkeklipning skal drø es med den nye administra on og evt. e erfølgende 
på et beboermøde. 

Lejerbo: Jan orienterede om forløbet ind l nu og om det kommende møde på mandag 
mellem Lejerbo og DHG. Der blev drø et flere punkter l administra onsa alen. 

Administra onsa alen er e erfølgende underskrevet! 

Kommende beboermøde: Der kunne arrangeres et beboermøde senere på e eråret, hvor 
hækkene er et emne, et andet økonomien og dermed huslejens størrelse i 2024 og 2025.  

Thorbens forslag om anciennitet ved fraflytning: Forslaget er dligere blevet nedstemt i OB; 
men Jan vil tage det op igen, herunder med en drø else med Lejerbo. 

Rengøring af hækken ned l affaldspladsen: Der var enighed om at lade Thor Hus og Have 
udføre arbejdet for maksimalt kr. 1.000,00 plus moms. 

Fibernet: Der var enighed om at igangsæ e arbejdet. Jan kontakter firmaet. 

Mødedatoer: 3. oktober 2023 og 24. november 2011.  

Eventuelt: Beboerhenvendelser skal besvares rimeligt hur gt. 

Som referent:                                                                                                                                         
Niels Fabricius 
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